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Etika a morálka  

 

Zločinná a lidmi pohrdající zaslepenost vůči realitě 
V »letním rozhovoru« pro německou televizi ZDF 8. září 2024 se německý kancléř Olaf Scholz 
vyslovil ve prospěch mírové konference s Ruskem. Ukrajina se prostřednictvím prezidenta 
Zelenského již dříve snažila o schválení vlastního mírového plánu mezinárodním společen-
stvím. Na Ukrajinské mírové konferenci ve Švýcarsku v červnu řada zemí s tímto plánem 
souhlasila, Rusko se však těchto jednání neúčastnilo. Kyjevský mírový plán počítá se stažením 
ruských vojsk ze všech oblastí Ukrajiny, včetně Krymu. Kromě toho má Rusko souhlasit 
s placením reparací. Nakonec se mají v Moskvě sejít všichni, kdo jsou za válku zodpovědní – 
politici i vojenští důstojníci bez rozdílů – a měli by se zodpovídat před mezinárodním sou-
dem. 

Tímto posledním požadavkem odsuzují šéfové německé a ukrajinské vlády případná mírová 
jednání od samého počátku k neúspěchu, protože pro Scholze a Zelenského jsou ti odpověd-
ní jedinci očividně pouze mocní politici a vojsko v Moskvě, především samozřejmě ruský pre-
zident Putin. Přitom pan Scholz zjevně »zapomíná« anebo potlačuje – buď z čiré hlouposti, 
nebo zcela záměrně v důsledku své chorobné závislosti na USA – příčiny války mezi Ruskem 
a Ukrajinou. Válka je ve skutečnosti zástupnou válkou Ukrajiny coby poskoka USA, přičemž 
USA se nepochybně chtějí v Rusku etablovat, resp. přivlastnit si celou ruskou zemi, aby si 
dále uspokojovaly svou patologickou touhu po světovládě. Tyto příčiny války jsou jasné kaž-
dému samostatně uvažujícímu člověku. Válkychtivý a panovačný Zelensky ve své bezmezné 
hlouposti představuje loutku Spojených států a obětuje bez zábran svou zemi, desetitisíce 
vojáků a nevinných civilistů, jejichž životy pro něj zjevně nemají žádnou cenu. Mocným lidem 
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v politice, armádě, tajných službách, ve zbrojním průmyslu a kultovně-náboženských mocen-
ských klikách v USA je úplně jedno, zda bude Evropa srovnána se zemí v důsledku ničivé ja-
derné války mezi Ruskem a vražedným NATO. Lhostejné je to i dalším asi 50 zemím, které 
dodávají zbraně Ukrajině. Skutečnost, že samotné USA a větší část pozemského lidstva by 
byla vržena do děsivé bídy, utrpení a smrti nepředstavitelného rozsahu, se zdá být naprosto 
mimo chápání odpovědných osob. Ten, kdo čte FIGU Zeitzeichen a o světovém dění se in-
formuje prostřednictvím alternativních médií, místo aby věřil pouze státem kontrolovanému 
zpravodajství a informacím, si je vědom toho, že všichni zúčastnění nesou vinu za vypuknutí 
žel stále ještě probíhající války na Ukrajině, která se nyní bohužel rozšířila i na území Ruska 
a hrozí, že se změní v celosvětový požár, pokud konečně nezavládne zdravý rozum. Podle 
kontaktních zpráv zavdali skutečnou příčinu války Američané Bill a Hillary Clintonovi, kteří 
v době prezidentství Billa Clintona tajně rozhodli, že Ukrajina má vstoupit do NATO, aby se 
tak NATO dostalo Rusku zcela pod kůži a mohlo proti němu zahájit ničivé tažení. Pokud by 
Hillary Clintonová byla bývala v prosinci 2016 zvolena prezidentkou USA namísto Donalda 
Trumpa, pak by podle kontaktních zpráv dokonce bývala rozpoutala přímou jadernou válku 
proti Rusku. 

Pokud Olaf Scholz nyní projevuje zcela jednostranný pohled na věc, pak to samo o sobě není 
nijak překvapivé, protože na jedné straně je podřízeným vazalem a nesamostatně uvažujícím 
příjemcem příkazů od vládců z USA a na druhé straně je odtržený od reality a snadno ovlivni-
telný. Celkově má pochybný charakter, kterým – podobně jako mnozí jiní vládci – bezmyš-
lenkovitě a bez skrupulí vede svůj lid ke zkáze, protože nedokáže vidět realitu ani rozpoznat 
její pravdu, protože mu k tomu chybí potřebný smysl pro realitu, rozum a chápavost a vlastní 
neutrální, objektivní a nezávislé myšlení. Takové povahy nejsou žel na naší stále ještě nád-
herné planetě Zemi výjimkou, nýbrž pravidlem a každý starostlivý, samostatně myslící 
a na realitu zaměřený člověk může proti nim jen psát, resp. o nich neutrálně a vyváženě mlu-
vit, a tak vyjadřovat svůj svobodný názor, který si vytvořil na základě skutečné reality a prav-
dy. 

Kéž by lidé konečně začali sami myslet, aby konečně rozpoznali fakta skutečnosti, obrátili 
se k Tvořivě-přírodní pravdě a jednoho dne ve vzdálené budoucnosti konečně žili ve sku-
tečném MÍRU mezi sebou. Kéž by naslouchali moudrým slovům univerzálního učitele 
a zvěstovatele BEAM a studovali jeho Učení Tvořivé energie a uskutečňovali jej v sobě, aby 
se opravdový mír na Zemi stal jednoho dne skutečností.      

 

 

 

 

 

Symboly Učení Tvořivé energie 

PRAVDA                    MÍR 

Achim Wolf, Německo 
 

Pramen: FIGU-SONDER-ZEITZEICHEN, Nr. 123, September/2 2024, 
https://www.figu.org/ch/files/downloads/zeitzeichen/figu_zeitzeichen_sa_123.pdf 
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Vytvořme komunitu, která se zasadí o rozumné šíření 
materiálů FIGU 

 

Jako zájemce o Nauku Tvořivé energie a Svobodného zájmového společenství oceňuji mož-
nost čerpat z českojazyčných i německo-českých materiálů stránek https://cz.figu.org za úče-
lem rozumného šíření. Čas od času, a dnes hojněji, rozesílám informace o skutečném Míro-
vém symbolu na některé vybrané či nalezené e-mailové adresy, stejně jako informace 
o zdraví, případně některé akční spisy, které jsou obzvláště hodny rozšiřování. Témata jako 
boj proti přelidnění, multinárodní mírové bojové sbory, diktatura EU, falešnost náboženství 
a sekt, ale také témata skutečného míru a lidských (evolutivních) hodnot v celé jejich šíři atd. 
mají tvořit ideovou základnu a sloužit lidem jako přípravný studijní materiál, přípravný 
v mnoha ohledech a po stránce kvalitních, myšlenkově fundovaných způsobů mluvení, cho-
vání a jednání.  

Naučné spisy FIGU podporují myslivost a tvorbu kvalitních pocitů, oboujazyčné brožury, 
např. formátu A6, mohou sloužit jako vhodný podklad pro doplňkové studium němčiny (viz 
evoluční kód v německých spisech) a mohou také oslovit mnoho lidí, kteří se chtějí zastavit 
a zamyslet se nad smyslem života a lepší péčí o vlastní myšlenkový a pocitový svět. Zejména 
v dnešní době je patrné, že vnitřní i navenek prožívané hodnoty jsou potřebné a nezbytné 
více než kdy jindy. Žijeme v době, kdy se na nás valí propaganda z mnoha stran a je namístě 
podněcovat vlastní myslivost k tomu, abychom přesto zůstali věrní a blízcí pravdě a skuteč-
nosti, která má v současné době těžší postavení než kdykoliv jindy. Je namístě, abychom také 
bližním poskytovali podklady k tomu, aby si mohli udělat přesnější obrázek o příčinách sou-
časné i budoucí krize, a mohli na základě jejich znalosti patřičně cenně a správně jednat, 
ve prospěch společnosti, v tomto případě hlavně té české. Logika, skutečná logika plynoucí 
z poznání skutečnosti může zavdávat příčiny k pozitivně proměně věcí, třeba i jen v užším 
rámci.  

Osobně si tvořím balíčky těch nejcennějších spisů FIGU, některé si nechávám tisknout, jiné 
obstarávám u FIGU Studiengruppe ČR, která disponuje bohatým českojazyčným či německo-
českým spisovým i knižním materiálem, a následně je rozesílám fyzicky na některé adresy 
a také hojněji elektronicky, s rozumem, ale intenzivněji, než jsem tak činil kdykoliv předtím. 
Učinil jsem také knižní i spisové dary některým knihovnám, aby knihy a spisy FIGU byly obec-
ně přístupné a lidé k nim mohli najít cestu. Využijete této možnosti také? Z mého pohledu by 
měl být takový krok rozumný, promyšlený a cílený, ale neštítil bych se oslovit ani naše veřej-
né zástupce s některými podstatnými informacemi, například o EU, válce na Ukrajině, riziku 
jaderných elektráren, hodnotě a poškozování neutrality a tak dále.  

Cílem FIGU je vzdělávat a tvořit onu ideovou základnu pro širší kruhy těch, kteří se stále ještě 
zajímají o pravdu a skutečnost, namísto o názory propagandistů z veřejnoprávních i jiných 
médií tzv. hlavního proudu. Určitě budete sami vědět, pokud se pro to rozhodnete, jaké kon-
krétní spisy a informace a komu a v jaké podobě mohou a potřebují sloužit. Veškeré podkla-
dy najdete na již zmiňovaných oficiálních stránkách https://cz.figu.org. Vytvořme společně 
komunitu, které není lhostejné, jak hrubě se pravda zašlapává do země ve prospěch lživé 
válečné propagandy či diktátorských opatření nadnárodních, a dokonce i národních instancí. 

Zájemce o Nauku z Brna (redakci jméno známé) 

 

https://cz.figu.org/
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Země se stává močálem 

Achim Wolf 

Při 887. kontaktu ze středy, 8. května 2024, se Billy věnoval otázce jedné ženy, 
která mu zavolala a tázala se na stále se zhoršující záplavy, jež povedou ke zba-

žinatění všech zemí světa. Následující článek z Bulletinu FIGU č. 81 ze září 2013 
má čtenářkám a čtenářům uvést na paměť, že se tyto předpovědi z 80. let nyní 

stále dramatičtěji naplňují. Pozemské lidstvo by mělo konečně slyšet na slova 
a výstrahy »Billyho« Eduarda Alberta Meiera a jeho přátel z Plejaren a mělo by 
působit proti tomuto vývoji pomocí okamžitého zastavení a následných regulací 

porodnosti. 

»Stoleté záplavy« se stávají součástí všedního dne 

Pod pojmem »stoletá povodeň« nebo »stoletá záplava« se podle definice chápe taková výška 
hladiny nebo takové odtokové množství vodního toku, jež jsou ve statistickém průměru dosa-
ženy nebo překročeny jednou za 100 let. Tváří tvář povodňovým katastrofám z let 1997, 2002 
a nedávno i v červnu 2013 na řekách Labi a Odře působí tento pojem již jako překonaný, ne-li 
dokonce směšně. Záplavové a povodňové katastrofy se budou patrně navracet ve stále krat-
ších časových odstupech. Na základě vědeckých šetření, jež se zabývala budoucím vývojem 
srážek v Evropě, povede oteplování atmosféry, které je spojeno s nárůstem koncentrace skle-
níkových plynů, ke zvyšování obsahu vlhkosti v atmosféře. Podle Clausiovy–Clapeyronovy 
rovnice by tak zvýšení teploty o 1°K (kelvina) vedlo k cca 7% nárůstu vodní páry v atmosféře. 
To je dále spouštěčem silných srážkových událostí a jejich zvyšující se hojnosti a intenzity. 
Z toho důvodu se bude ve všech evropských regionech navyšovat častost a intenzita silných 
až extrémních srážkových událostí, a to jak v létě, tak v zimě. Zcela obzvláště to platí pro se-
verní Evropu. Tyto trendy jsou signifikantní jak v oblasti středních, tak v oblasti extrémních 
srážek. Trend ve srážkové charakteristice, že ubývá středních a přibývá extrémních srážek, má 
četné důsledky. Půda nedokáže intenzivnější srážky dostatečně pohlcovat, což vede na jednu 
stranu k deficitnímu průsaku do podzemních vod, a tím pádem k deficitnímu zásobení vodou 
ve velkých regionech, a na stranu druhou ke zvýšeným odtokovým vrcholům v kanalizacích 
a řekách. Tyto události jsou podporovány tím, že na velkých plochách v oblastech s vysokou 
hustotou obyvatel se zabetonovávají půdy a že jsou vyrovnávány potoky i řeky k získávání 
země. Proto by kapacity současných vodovodných systémů mohly být brzy vyčerpány 
a nemnohé extrémní či četnější po sobě následující nezcela intenzivní srážkové příhody by 
pak mohly vést k četnějším záplavám, jež by – stejně jako při povodních v červnu 2013 – 
mohly dosáhnout rozměru katastrof na Odře (1997) a Labi (2002), nebo tento rozměr dokon-
ce i přesáhnout. Ani úbytek sněhových kvant by nezůstal bez následků pro zásobování vodou, 
např. v alpských zemích, a tak je v současnosti cca 50 % globálních srážkových odtoků ukládán 
v přehradních nádržích. 

Tím se opět, se smutnou přesností, naplňuje jedna předpověď od Billyho z 50. i pozdějších let 
20. století, stejně jako předpovědi jeho mimozemských kontaktních osob Semjase a Ptaah 
z let 1980 a 2006. Žel nelze vycházet z toho, že lidé nyní zmoudřejí, neboť budou spíše leda-
byle působit jako dosud. A tak budou i nadále vehementně odmítat svoji odpovědnost 
za vznik příčin vedoucích ke změně klimatu, anebo budou tuto odpovědnost raději připisovat 
přírodě obecně, neexistující náhodě nebo imaginárnímu Bohu atd. 

Billy napsal v Bulletinu č. 78 ze září 2012: 
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»Úřady a vlády ještě dlouhou dobu nebudou oficiálně, pomocí patřičně účinných opatření, 
zastavovat přelidnění, neboť stále ještě postrádají rozum a odpovědnost, právě jako i poznání 
toho, že vinou již existujícího a dále narůstajícího přelidnění jsou pozemské lidstvo, planeta, 
klima, zvířectvo a rostlinstvo nezadržitelně vedeny do obrovské katastrofy. Tato výpověď ne-
představuje prosté proroctví, nýbrž kombinaci proroctví a předpovědi.« 

(Pozor: »Předpovědi a proroctví z let 1951 a 1958« od »Billyho« Eduarda Alberta Meiera jsou 
u spolku FIGU Švýcarsko dostupné gratis/zdarma. Mohou být zaslány i ve svazku k šíření.) 
(Pozn. FIGU SG ČR: Brožura ke stažení v pdf zde.) 

Také při kontaktních rozhovorech mezi Billym a Plejaren se častokrát hovořilo o tom, co bude 
po stránce přírodních katastrof a klimatické změny přinášet budoucnost, a sice vlivem zvrh-
lých destrukcí přírody ze strany pozemského lidstva, které je páchá kvůli svému zuřícímu pře-
lidnění. 

Výňatek ze 131. oficiálního kontaktního rozhovoru z neděle, 15. června 1980 

Semjase   Přibližně tak vypadá pořadí oněch faktorů, ano. Ale ať už je jakékoliv, tak dnes platí 
faktum, že vinou celého pozemského lidstva se budou velké pevninské oblasti pomalu, ale 
jistě proměňovat ve vodou zamořené bláto a močál, v němž budou vládnout nákazy a smrt. 

Billy   Myslíš kvůli dešťům? 

Semjase   Nikoli jen kvůli tomuto dešti, ne, ale proto, že pozemšťané zničili přirozené klima 
a že je Země již po desetiletí přesycována dešti, což se bude ale v nadcházející době dít ještě 
horší měrou. 

Billy   Myslíš, že se Země utopí ve vodě nebo v dešti? 

Semjase   Zhruba toto se stane, vinou samotných pozemšťanů. 

Billy   A dělat se proti tomu nic nedá, já vím, neboť lidé tohoto světa se ani nenechají poučit, 
ani se nechtějí změnit. 

 

Povodeň v jižním Dolním Sasku v červenci 2017, 23.11 

https://cz.figu.org/files/downloads/Varovani%20vsem%20vladam%20Evropy%20(A4).pdf
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Semjase   To souhlasí. 

Billy   A proto nesou takříkajíc i nyní spoluvinu za to, že prší do té míry, že by si jeden mohl 
myslet, že přichází potopa. 

Semjase   I to souhlasí. 

Výňatek z 434. oficiálního kontaktního rozhovoru ze soboty, 9. září 2006 

Billy To ovšem asi bude ještě nějaký ten čas trvat, a sice i poté, co tvá varování rozšíříme 
do celého světa. Na jednu stranu jsou naši vědci pořádně omezení a na stranu druhou za vším 
vězí tak výnosná komerce, že tu věc půjde jen stěží zastavit. Zastavit ale nelze ani mnoho dal-
ších věcí, jako např. oteplování klimatu, ničení životního prostředí a přelidnění, kvůli nimž 
v přírodě probíhají obrovské změny. Kácení deštných pralesů, zastavování země a zabetono-
vávání a asfaltování velkých ploch rovněž přispívají k razantně postupující změně klimatu, 
jakož i velké dešťové srážky z ní plynoucí, o čemž již Semjase na konci 70. let řekla, že se Ev-
ropa pomalu stává močálem. 

Ptaah To je žel nevyhnutelná skutečnost, neboť pozemšťané neslyšeli na varování a neslyší 
na ně ani nadále. Další klimatické změny nevznikají jen znečišťováním životního prostředí, 
nýbrž plynou také z nezodpovědných změn na zemském povrchu a z drancování přírodních 
zdrojů, a jak jsi uvedl, rovněž i z kácení deštných pralesů a z betonování a zastavování půdy, 
obzvláště pak ploch zeleně. A ohledně toho, že se z Evropy stává močál, je třeba říci, že tento 
problém neobyčejně velkých a silných dešťových srážek vytváří nové faktory změny klimatu, 
neboť se kvůli němu drasticky mění teploty. Mění se tak celá příroda, a sice nejenom vegeta-
ce, nýbrž i svět a fyzické vlastnosti atd. zvířeny a člověka. Střídají se extrémní sněhové bouře 
a krupobití s obdobími extrémního horka a sucha, což má dopad také na ledovce, které tají, 
stejně jako na Arktidu a Antarktidu, které tají rovněž.  

Stále větší lijáky vyvolávají stále více murových proudů1, sesuvů půdy, skal a kopců, přičemž 
důležitou roli hraje také tání permafrostu, který drží masy hornin pohromadě. Oteplováním 
zemského klimatu tak stoupají i vody moří, což bude mít za následek, že budou nezadržitelně 
zaplavována města, vesnice a obydlená území, které se stanou pro pozemšťany neobyvatel-
nými. Obyvatelných ploch tak bude stále méně a budou menší, což znamená, že se bude ži-
votní prostor pro pozemšťany stále více smršťovat a umenšovat, a sice v poměru ke stále ros-
toucímu přelidnění. Tím je již předurčena katastrofa pro celé lidstvo, kterou lze ještě zastavit 
v těch nejhorších podobách formou rigorózní kontroly porodnosti, resp. celosvětovým, kon-
trolovaným a etapovitým zastavením porodnosti určitého druhu a v dlouhodobém sledu. Co 
ovšem pozemšťané v přírodě a ohledně klimatu svým přelidněním a jeho katastrofickými 
následky již zničili, to žel již nelze vrátit zpátky, a proto budou přírodní katastrofy všeho druhu 
v nadcházejících dobách stále více přibývat a získávat na intenzitě a stanou se »normálními«. 

Závěrem ještě uvádím jedno otevřené slovo z 849. kontaktu 
z 12. června 2023 ohledně JEDINĚ ÚČINNÝCH opatření proti ničení 

planety Země 

Billy   Pak tedy ne, a tudíž mám jednu meziotázku nebo mezivěc: Co si myslíš o těch machina-
cích vlád, které teď z hlediska všeho rozumu nepřístojně, zcela pomateně a očividně v dů-
sledku demonstrací ochránců životního prostředí blázní a chtějí všechno ohledně dopravních 

 
1 Mura nebo též blokovobahenní proud je katastroficky rychlý svahový proud tekoucí hmoty, tvořený 

jemnozrnným materiálem přesyceným vodou, s úlomky až bloky skalních hornin. Rychlost takového proudu 

se pohybuje v širokém rozpětí od jednotek km/h po více než 100 km/h; pozn. překl. 
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prostředků, topení a elektricity atd. převrátit na ruby? Přijímají tedy potřeštěná a zmatená 
usnesení a nařizují opatření, která přinášejí více škody než užitku, a sice zvláště tady v Evropě. 

Quetzal   To je holá hloupost, neboť tím nebude ukončen problém plošně zuřícího ničení pla-
nety, všech ekosystémů, veškeré přírody, její zvířecí a rostlinné říše a také atmosféry. Pouze 
radikální umenšení obrovských zástupů pozemského lidstva, a sice celosvětově, bez podmí-
nek a vytáček a pod jednu miliardu lidí, může ukončit všechny destrukce a přinést budouc-
nost. V tomto ohledu by všechna vedení všech států musela přijmout důležité, striktní usne-
sení a nařídit jeho provádění, neboť už jen toto opatření může přinést budoucnost z hlediska 
další existence lidstva tohoto světa. A pouze tak lze odvrátit a ukončit i tu hrozící pohromu, 
která se rozbíhá vlivem umělé inteligence, jejíž vývoj již pokročil mnohem dále, než jak jsou 
informovány pozemské národy, jimž hrozí nebezpečí, že v budoucnu ... 

Achim Wolf, Německo 

 
*** 

 
Čtenářská otázka 

Ve všech Vašich spisech uvádíte boj proti přelidnění. V osobních rozhovorech s lidmi se 
objevila otázka, jak to máte s potomky – Vy máte mezitím čtyři děti. Přiznávám, že mít děti 
je osobní záležitost, přesto jste coby osoba, která jde příkladem, pod drobnohledem a jste 
konfrontován s vlastními výroky. »Jak může druhým lidem doporučovat kontrolu a zasta-
vení porodnosti, když se toho sám nedrží?« Takový výrok jsem v této věci již slyšel. Dovedu 
si představit, že už jste byl na toto téma dotázán. Zda k tomu chcete veřejně zaujmout své 
stanovisko, to zůstává přirozeně na Vás. Osobně tu otázku shledávám velmi zajímavou.  

Catalin Morarescu / Německo 
 

Odpověď 
Není důvod, abych na toto oslovené téma odpovídal tajně v nějakém osobním dopise, a tedy 
nikoliv veřejně, neboť zaprvé nemám co skrývat a zadruhé si nejsem vědom žádné viny, 
že bych měl porušit pravidla a své výroky týkající se omezení přelidnění. Každý, kdo tvrdí 
opak, buď nepochopil smysl toho celého ve věci pravidel, nebo mě zlovolně pomlouvá, aby 
poškodil mě nebo mou misi. 

Nuže, faktem je, že nemám jen čtyři (4) děti, ale šest (6). Tyto děti se dělí takto: Dva (2) sy-
nové, Natan a Atlant, nejsou výsledkem mé vlastní plodící činnosti, ale jsou to moji synové, 
které jsem adoptoval; plodícími otci byli tedy jiní muži, ale to pro mě nehraje žádnou roli, 
protože nedělám rozdíl mezi adoptovanými a mnou zplozenými dětmi. Všechny pro mě 
znamenají totéž a všem prokazuji stejnou lásku a úctu atd. V tomto ohledu tedy není žádný 
rozdíl. Tři (3) další děti, dceru Gilgamešu a syny Atlantise a Metuzaléma, jsem zplodil se svou 
první partnerkou, s níž jsem byl ženatý přibližně 33 let, než jsem se s ní musel kvůli nešťast-
ným událostem rozvést. V důsledku toho jsem měl se svou novou životní partnerkou další 
dítě, dceru Selinu, která se narodila v lednu 1997. 

Jak je z výše uvedeného patrné, neporušil jsem žádná pravidla týkající se omezení přelidnění 
prostřednictvím kontroly a zastavení porodnosti apod. A není tomu tak proto, že pravidlo 
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pro planetu Zemi a její lidstvo říká, že v jednom manželském svazku by měly být počaty ma-
ximálně tři (3) děti – ale ne více. Se svou první životní partnerkou jsme tento počet naplnili, 
načež byly podniknuty kroky, aby se neuskutečnily žádné další porody. A se svou druhou ži-
votní partnerkou, od níž jsem také adoptoval jejího syna, jsem zplodil naši dcerku Selinu – 
čímž jsme si také splnili přání mít naše děti.  

Billy 
Výňatek z FIGU bulletinu č. 17, červenec 1998 

 

*** 

Důležité sdělení 

Jak se můžete dočíst v 883. kontaktní zprávě ze 7. dubna 2024, informoval Billy své diskusní 
partnery z Plejaren o osobě jménem Jedaiah Ramnarine alias Jedi Reach, resp. o organizaci, 
která vědomě formou chybných interpretací zneužívá informace z kontaktních zpráv, aby si 
bludně namlouvala schopnosti, kterých se žádní pozemšťané nebudou schopni dopracovat, 
a aby se také finančně obohacovala. 

Abychom předešli případným chybným výkladům a falešným podezřením, rozhodli jsme se 
uvést název této organizace: »PEACE SEEKING INTELLIGENCE« (PSI – www.psiraise.com) 

FIGU se od této osoby a organizace distancuje, a právě tak nemáme vztahy či spolupráci ani 
s žádnou jinou organizací, hnutím či uskupením na celém světě a zachováváme si tak svoji 
svobodu, resp. oproštěnost od náboženstev a sekt. 

Základní skupina 49 

 

Naléhavá výzva k tomu, aby se aktivně bránilo  
zakládání sekt a sektářství 

Milí všichni, 

jak víme, tak spolu mnozí naši členové čile komunikují, avšak se Střediskem udržují kontakt 
mnohem skrovněji, což se opět potvrdilo v souvislosti s aktuálními událostmi kolem Jedaiaha 
Ramnarineho (Jediho Reache) a jeho sektářské organizace PSI. Jak jsme se dověděli, žel tepr-
ve dodatečně, mohl být tento podvodník odhalen již roku 2019, kdyby se pasivní členové 
a zájemci o FIGU – kteří s ním byli již tehdy ve styku a kteří se s ním kvůli jeho zmateným tvr-
zením a jeho otevřeně sektářskému chování a postupování rozešli – v oné době s námi spojili 
a informovali nás o jeho intrikách. Kvůli tomu, že se chovali chybně neutrálně a jednoduše 
jen přihlíželi a nechali ho působit, vznikla bezmála nenapravitelná škoda, zvláště u těch členů 
FIGU a zájemců o FIGU, kteří mu ve víře sedli na lep a nechali se napálit jeho pěknými slůvky 
a strojeně přátelským chováním. 

Z těchto důvodů vyzýváme všechny členy našich zemských, studijních i zájmových skupin 
a všechny přátele FIGU kolem celého světa naléhavě k tomu, aby se přímo u nás ohlásili, po-
kud v rámci nějakého kontaktu se zájemci o FIGU či s ostatními, pasivními členy FIGU zjistí, 
že dotyční pronášejí podivná nebo falešná tvrzení – díky tomu bychom mohli přijít věci 
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na kloub a vyjasnit, zda se jedná pouze o nedorozumění a prostomyslnou falešnou interpre-
taci, anebo o zlovolnou falzifikaci, či dokonce o pokus a záměr založit sektu FIGU. Pokud 
nahlásíte Středisku nějaké takovéto pozorování či vaši zkušenost, tak to nemá nic společného 
s tím, že byste porušovali princip neutrality, ale jednalo by se o zodpovědné, preventivní 
chování, které by umožnilo zachovávat Nauku čistou a chránit ji – a to je naléhavě nezbytné, 
nemá-li se opět stát totéž, co se stalo v dřívějších stoletích a tisíciletích, kdy bylo Učení pro-
roků, kteří již tehdy přinášeli Učení Tvořivé energie, zlovolně zfalšováno a byla z něj vytvoře-
na náboženství a sekty. 

Nauka Tvořivé energie není náboženství, ale právě jen Nauka, o jejíž látce může a má každý 
člen FIGU a zájemce o FIGU přemýšlet osobně a individuálně, s tím, že ji může a má uvádět 
v životní praxi s cílem vyvíjet se na základě naučeného k pravému lidství. V tomto Učení nee-
xistuje nic, čemu by člověk měl nebo musel jednoduše věřit, neboť v případě, že si člověk 
s nějakou látkou Nauky nemůže učinit přímou osobní zkušenost – jako např. ohledně pocho-
dů kolem formy Tvořivé energie po zesnutí člověka –, má tuto věc vzít jednoduše jako infor-
maci a jako vysvětlení určitých procesů, které ovšem nemá ani sledovat dále, ani dogmaticky 
zastávat, což zabraňuje tomu, aby se do světa dostávaly spekulace a chybné interpretace 
a byly podněcovány zbytečné i nebezpečné zmatky. 

Bernadette Brandová pro Základní skupinu 49 

 

Dringender Aufruf zur aktiven Verhinderung von Sektengründungen 
und Sektenwesen 

Liebe alle 

Wie wir wissen, stehen viele unserer Passivmitglieder in regem Austausch miteinander, je-
doch in viel spärlicherem Kontakt mit dem Center, was sich auch wieder im aktuellen Ge-
schehen um Jediah Ramnarine (Jedi Reach) und seiner Sekten-Organisation PSI erwiesen hat. 
Wie wir leider erst nachträglich erfahren haben, hätte dieser Betrüger bereits 2019 aufflie-
gen können, wenn sich jene Passivmitglieder und FIGU-Interessenten – die damals bereits 
mit ihm in Verbindung standen und sich wegen seiner abstrusen Behauptungen und seinem 
offen sektiererischen Verhalten und Vorgehen von ihm trennten –, sich zu jener Zeit mit uns 
in Verbindung gesetzt und uns über seine Machenschaften informiert hätten. Dadurch, dass 
sie sich falsch-neutral verhielten und ihn einfach weiter gewähren liessen, ist ein nahezu 
unüberbrückbarer Schaden entstanden, besonders bei jenen FIGU-Mitgliedern und FIGU-
Interessierten, die ihm gläubig auf den Leim gegangen und auf seine schönen Worte und 
sein freundliches Getue hereingefallen sind. 

Wir fordern deshalb alle Mitglieder unserer Landes-, Studien- und Interessengruppen sowie 
alle FIGU-Freunde rund um die Welt dringend auf, sich direkt bei uns zu melden, wenn sie 
bei irgendeinem Kontakt zu FIGU-Interessenten oder anderen FIGU-Passivmitgliedern selt-
same Äusserungen oder falsche Behauptungen feststellen, damit wir der Sache auf den 
Grund gehen und klären können, ob es sich dabei lediglich um ein Missverständnis, um eine 
unbedarfte Falschinterpretation oder um eine böswillige Verfälschung oder gar um den Ver-
such handelt, eine FIGU-Sekte gründen zu wollen. Eine solche Beobachtung oder Erfahrung 
ins Center zu melden, hat nichts mit einer Verletzung der Neutralität zu tun, sondern ent-
spricht einem verantwortungsvollen, vorbeugenden Verhalten, womit die Lehre rein erhal-
ten und geschützt werden kann, was dringend erforderlich ist, wenn nicht dasselbe wieder 
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geschehen soll, wie es in früheren Jahrhunderten und Jahrtausenden war, als die Lehre der 
Propheten, die damals schon die Schöpfungsenergielehre brachten, bösartig verfälscht und 
Religionen und Sekten daraus gemacht wurden.  

Die Schöpfungsenergielehre ist keine Religion, sondern eben eine Lehre, deren Stoff persön-
lich und individuell von jedem FIGU-Mitglied und FIGU-Interessierten überdacht und in die 
Lebenspraxis umgesetzt werden kann und soll, mit dem Ziel sich aufgrund des Gelernten 
zum wahren Menschsein zu entwickeln. In dieser Lehre existiert nichts, was einfach geglaubt 
werden soll oder muss, sondern es soll dort, wo keine direkte persönliche Erfahrung mit dem 
Lehre-Stoff gemacht werden kann – wie z.B. bei den Vorgängen um die Schöpfungsenergie-
form nach dem Ableben eines Menschen –, dies einfach als Information und als Erklärung für 
bestimmte Abläufe genommen werden, die jedoch weder weiterverfolgt noch dogmatisch 
vertreten werden sollen, wodurch verhindert wird, dass Spekulationen und Fehlinterpretati-
onen in die Welt hinaus gelangen und unnötige sowie gefährliche Verwirrungen gestiftet 
werden. 

Bernadette Brand für die Kerngruppe der 49 

 

 

Rozhovor s Bernadette Brand 5.7. 2024, SSSC 

(BB = Bernadette Brand, JB = Jan Bayer, MD = Michal Dvořák) 

Předchozí komentář od Bernadette Brand 

Během této diskuse byly položeny otázky, které s Učením Tvořivé energie souvisejí jen okra-
jově a které by neměly být dále rozvíjeny, protože zabývání se těmito tématy nijak nepřispívá 
k rozvoji pravého lidství. Evoluce ve skutečnosti znamená pomalý, plynulý vývoj velkých 
či rozsáhlých souvislostí nebo postupný další vývoj ve vyšší formy živých bytostí, v tomto pří-
padě člověka. Jinými slovy, evoluce znamená nabývání síly prostřednictvím učení a aplikace 
ve všech oblastech, v nichž jsou lidé aktivní, přičemž důraz je kladen na „aktivitu“, a nikoli 
na teoretické znalosti, které nelze aplikovat, a proto nejsou evoluční, ale pouze vytvářejí 
nadstavbu porozumění, kterou lidé potřebují, aby si mohli vytvořit představu o svém světě, 
svém životě a jeho smyslu. Teoretická témata tedy k evoluci nijak přímo nepřispívají, naopak 
od ní odvádějí pozornost, protože mnoho lidí svádějí k tomu, aby se zabývali tématem, které 
jim v osobním životě nepomáhá. 

Jako příklad by mělo posloužit takzvané „znovuzrození“, které neexistuje a ani existovat ne-
může, protože forma Tvořivé energie je čistou částicí skutečné energie Tvoření, která se ne-
může „vtělit“, resp. „stát tělesnou hmotou“, tj. není znovuzrozena, ale pouze 21. den svým 
energetickým impulsem probudí nově počatý zárodek k samostatnému životu a zásobuje 
tento zárodek tvůrčí životní energií po celou dobu jeho vývoje a života až do rozpadu hmot-
ného těla. 

Evolučním úkolem člověka jako kvazimaterializované formy Tvořivé energie je pozitivně se 
vyvíjet tak, aby se síla životního impulsu mohla lépe a silněji budovat a prosazovat, a to je 
možné pouze samostatným vědomým myšlením a jednáním, poznáváním toho, co život 
znamená a jak by měl být prožíván, aby se síla formy energie Tvoření mohla projevovat a růst 
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v každodenním životě. K tomu však není zapotřebí teorie, jakkoli se může zdát zajímavá 
a lákavá, ale spíše praktické uskutečňování toho, co dělá člověka skutečným člověkem, jako 
je porozumění, tolerance, neutralita, ochota k práci a nasazení, velkorysost, vstřícnost, spo-
lupráce, empatie, shovívavost, láska, radost, věrnost, poctivost atd. atd. Tato a mnohá další 
témata jsou praktickými tématy Učení Tvořivé energii, kterými by se lidé měli zabývat 
a z nichž by měli růst. Z tohoto důvodu byly na základě Billyho rady z rozhovoru odstraněny 
všechny otázky, které se přímo netýkají Učení Tvořivé energie. 

 

JB: Jak víš, Bernadette, podle smlouvy mezi Billym/FIGU jsme přinesli 50 knih „Úvod do me-
ditace“ v německo-české verzi.  

BB: Už jsou ve skladu.  

JB: A k tématu meditace mám hned první otázku od Richarda ze Slovenska. Jak medituješ, 
Bernadette? Jaký druh meditace a jak často? 

BB: To je moje soukromá záležitost, o tom neposkytuji žádné informace. 

JB: Bál jsem se, že odpověď skončí takto. 

BB: (smích) 

JB: To je takový přímý způsob ... 

BB: To je v pořádku, přímé otázky jsou dobré, ale jsou otázky, které jsou osobní a nemusím 
na ně odpovídat. 

... 

JB: Evoluce také vzniká na základě svobodné vůle. 

BB: Přesně tak, evoluce vzniká ze svobodného vývoje. U lidí je to svobodná vůle, v přírodě je 
to svobodná možnost.  

JB: A to je také odpověď na otázku, že v dějinách lidstva byly hnacím motorem pokroku pou-
ze jednotlivé osobnosti. 

BB: Správně, je tomu tak, že na každé planetě existují velmi odlišné nebo různě silné formy 
Tvořivé energie. A tuto rovnováhu či poměr sil udržuje příroda, tj. někdy je jich o něco více, 
jindy méně, někdy je více těch atd. Vždy se to samo vyrovnává. A proto vždy existují formy 
energie, které oživují lidi, kteří jsou mnohem vyspělejší a mnohem silnější než všichni ostatní 
a kteří mohou na svém místě skutečně něco masivně změnit či s něčím pohnout. 

JB: Ve studijní skupině jsme vytvořili brožuru na základě vysvětlení z kontaktních zpráv z roku 
2016 (pozn.: kontakt 650), které hovoří o emigračních silách, které zde byly několikrát v his-
torii lidstva jako mimozemšťané. V kontaktních zprávách byla zmíněna i určitá čísla. Někteří 
mimozemšťané na Zemi zůstali a zemřeli zde, jiní zase opět odešli, ale původní číslo 144 210 
sahá až do dávných dob, kdy existovala stará kniha OM. Jako bývalé mimozemské formy Tvo-
řivé energie jsou logicky zařazeny do oživujícího cyklu Země. Rodí se nějak rychleji? 

BB: Ne, ne, vůbec ne. Ve skutečnosti se asimilují. Jinými slovy se přizpůsobují evolučnímu 
stavu Země, ale protože jsou starší a zkušenější, učí se rychleji, když opět oživují člověka.  

MD: To znamená, že mají možnost se učit, jsou nadanější ... 

BB: Ano, mají jinou možnost učit se než normální pozemšťané. 
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JB: Ano, to, že se mohou rychle učit v příslušném životě, jim dává možnost lépe zpracovávat 
věci, chápat ... 

BB: ... dále se rozvíjet. 

JB: To pomáhá, ale logicky také na onom světě v tom smyslu, že se tam mohou dostat 
na řadu rychleji? 

BB: Ne, jen jsou silnější. Je to jen nárůst síly. 

JB: Takže není možné něco takříkajíc přeskočit.  

BB: Ne, není možné něco přeskočit. Ano, jsou v řadě. Jako v autobusu v Londýně. Když stojíš 
v takové frontě, nemůžeš nikoho přeskočit, stojíš tam, kde stojíš. A čekáš, a pak možná přije-
de další autobus, možná další, nebo ten příští další. Prostě postupuješ kousek po kousku do-
předu, bez ohledu na to, kolik máš v kapse peněz. Pokud nemáš vůbec žádné peníze a stojíš 
tam jako první, pak jdeš na řadu první. Když máš v kapse deset milionů a stojíš vzadu, tak jsi 
vzadu a pak jdeš poslední. 

JB: Takže na řadu se dostane, až na něj prostě přijde řada.  

BB: Přesně tak. Pokud je tam místo, tak jsi na řadě. Když je v autobuse místo, tak nastoupíš, 
a jinak nenastoupíš.  

JB: Ne že by ten autobus už odjel (smích). 

BB: (smích) Přijede další. 

MD: To znamená, že až život na Zemi skončí, všechny formy energie se budou muset přestě-
hovat na jinou obyvatelnou planetu. 

BB: Ne, nestěhují se. Takhle se na to nedá dívat, jde o to, že zapadají do jiného celkového 
kmitu, která je pro ně jedinečná a která je přítomná v celém vesmíru. 

MD: Dobře, no, z mé strany špatně řečeno. Včera jsme četli článek od Billyho „Pravý motor 
myšlení“, kde se píše, že se stěhovali.  

JB: Ale to slovo stěhovat (wandern) bylo napsáno v uvozovkách. 

BB: Přesně tak, to je ono. 

... 

JB: Takže pak ta forma Tvořivé energie musí žít dál, ale inu někde jinde. 

BB: Přesně tak. Je tomu prostě tak, že se tyto formy Tvořivé energie … V podstatě je tomu 
tak, že vždy přemýšlíš jako člověk. Na všechno, co se děje, se díváš ze své perspektivy jako 
lidská bytost. Ale já jako lidská bytost nejsem nic. Jsem pouze nástroj. Jsem berličkou své 
formy Tvořivé energie. A ta se musí vyvíjet. Jsem tedy jen nástrojem. To, co vidím, o čem 
přemýšlím, jak si věci představuji. To je individuální a čistě lidsky vázané a nemá to nic, abso-
lutně nic společného s formou Tvořivé energie a jejím vývojem. To, co ve mně tvoří formu 
Tvořivé energie, je moje síla, moje energie a skutečnost, že jsem naživu. Tedy životní impuls, 
energie, síla, to je forma Tvořivé energie. A vše ostatní je lidská bytost stojící v přítomnosti. 
A člověk se vyvíjí díky tomu, co se v životě naučí. Prostřednictvím toho, co se v životě učí, 
tvoří sílu a také tvoří energii. Jinými slovy, člověk vlastně živí svou formu Tvořivé energie ne-
boli energii Tvoření tím, co se evolučně naučí, a zároveň z toho čerpá sílu, kterou potřebuje 
k životu, takže čerpá potravu. Jak Billy vysvětlil v podobenství, forma Tvořivé energie je hos-
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tem v hostinci. Hostinský se o něj stará. A když už ho hostinec nemůže zaopatřit, když 
už nemá co jíst ani pít, tak opět odejde. A hostinec za ním pak zavře dveře a ... 

MD: Zajímá mě také následující: Včera jsme četli o bloku celkového vědomí. Jak je to s ním? 
Když člověk zemře a celé vědomí je vymazáno, resp. neutralizováno, vnímá celkový blok vě-
domí něco? Dá se to v jistém smyslu přirovnat k životu člověka?  

BB: Ne, je to čistě na úrovni kmitů. Jinými slovy, jsou to kmity, které se stávají jemnějšími 
a silnějšími. Můžete to možná přirovnat k tomu, když meditujete. Pokud si vzpomeneš, jaké 
to bylo na začátku, když jsi meditoval, bylo to poněkud hrubé. Nemohl ses pořádně soustře-
dit. V hlavě jsi měl spoustu věcí, které do meditace nepatřily. A čím déle medituješ, tím lépe 
se dokážeš soustředit. A tím lépe dokážeš zablokovat to, co není předmětem meditace. A to 
je vlastně totéž jako zjemnění, které probíhá ve kmitech. Jinými slovy, jako člověk se učíš 
vnímat něco lépe, přesněji a hlouběji. To je vlastně zjemnění kmitu. A to si s sebou bere for-
ma Tvořivé energie. Rozumíš tomu? 

Když umíráš, vezme si tyto zjemněné kmity s sebou a zpracuje vše, co jsi v životě získal z hle-
diska síly a energie, co jsi získal jako vědomosti, vstřebá to jako impuls a uloží do paměťových 
bank. To se však děje pouze na bázi kmitových frekvencích, které jsou stále jemnější. A ty si 
s sebou bere, zpracovává je. A pak se příště vrátí a oživí úplně jiného, zcela nového člověka. 
A tato osoba pak dále pracuje se základním materiálem, který obdržela. 

MD: Po milionech let nastane situace, kdy se lidé promění v polomateriální formu, je to stále 
individualita? 

BB: Ano. I to zůstává individualitou, a to až do úrovně Tvoření. Arahat Athersata je stále ještě 
individuální.  

MD: Tak, ale pak musí vždy něco vnímat. 

BB: Ne, nic nevnímá, ale je to .... Jak ti to mám říct? Je to určitá frekvence. A tato frekvence 
je samointeligentní. 

MD: Takže nezávislá inteligence, která má schopnost tvořit? 

BB: Přesně v této podobě, už je to tak daleko, že je v sobě sama ... 

MD: Něco jako kvantová energie? 

BB: Ano, přesně tak. Dalo by se to tak říct, protože to jsou energetické procesy, které si ani 
neumíme představit. 

MD: Například kvantová fyzika s dvouštěrbinovým experimentem. Ten toho hodně vysvětlu-
je. Mnoho lidí se bojí smrti, protože jejich osobnost pak zmizí. Mají z toho strach. A to je 
vlastně oprávněný strach, protože osobnost skutečně zmizí. 

BB: Ano, to je pravda. 

MD: A po smrti už nikdo nic necítí. 

BB: Ano, to je pravda. 

MD: Energie člověka znovu oživí. Ale to už s tebou nemá nic společného. 

BB: Přesně tak. Jednou jsi tady a pak už nikoliv. 

MD: Ano. Z tohoto pohledu ano. 

BB: Jsem tu jednou. Příště tu bude sedět úplně jiná osoba. 
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JB: Člověk je jedinečný v celém vesmíru, ale vždycky se můžeš pokaždé těšit, že přijde znovu 
jako nová osobnost. 

BB: Ne, nepřijdeš znovu jako nová osobnost, ale forma Tvořivé energie, která tě nyní oživuje, 
bude v budoucnu – obohacena o kvintesenci poznání a síly, kterou sis vypracoval – oživovat 
nějakou další osobu, která má od tebe zcela oddělenou a nezávislou, vlastní osobnost. 

MD: Ale ty s nimi nemáš nic společného. 

JB: Opět vytvořen bude jen základ. 

BB: Ano, to je pravda. Co také funguje jsou určitá kmitová spojení mezi těmito frekvencemi. 
Tyto frekvence se propojují. Například říkáme, že někdo našel velkou lásku. Pak jsou to frek-
vence, které jsou nějakým způsobem vzájemně propojeny nebo mezi sebou navazují spojení. 
To je také možné. A v určitém okamžiku, za 1000 let, za 100 000 let nebo za 10 milionů let 
nebo kdykoli jindy, se tyto frekvence opět sblíží. A pak si budou opět jako lidé rozumět a spo-
jení bude opět fungovat. 

JB: Nemusí to být jen láska v manželském svazku, může to být i láska přátelská.  

BB: Jakákoli forma lásky. Ta se vždycky vrátí. Jsem si jistá, že na světě není člověk, který by se 
v nějaké formě nebo s nějakou formou lásky nesetkal. Většina lidí ji jen nedokáže interpreto-
vat a většina lidí ji nedokáže ocenit a spousta lidí si to ani neuvědomuje, protože vychází 
z naprosto falešných předpokladů. Není to fyzická přitažlivost, je to porozumění a důvěra. 

MD: Je to jako gravitace v přírodě nebo ve vesmíru. Je to taková analogie, protože to všech-
no drží pohromadě.  

BB: Přesně tak. 

... 

MD: Mám další otázku: vidíš rozdíly mezi pojmy jako např.: Universum, Vesmír, veškeren-
stvo, kosmos, vesmírný prostor. Jsou to jen synonyma? 

BB: Jsou to jen lidské termíny. Vlastně můžeš říct, že kosmos nebo Vesmír jsou termíny pro 
čtvrtý pás univerza, pro hmotný pás. Univerzum je vlastně celek. A nezahrnuje jen naše 
vlastní univerzum, ale také celkové Univerzum s jeho sedmi Univerzy. 

MD: Celkové Univerzum a naše vlastní univerzum, co to znamená? 

BB: V našem Univerzu je sedm různých univerz na stejném místě – ale v různé dimenzi. Jiný-
mi slovy, my žijeme v našem univerzu, Plejaren žijí ve svém univerzu na stejném místě, ale 
v jiné dimenzi. 

MD: A to vše v rámci jednoho Tvoření. 

BB: Ano. 

MD: A má každý pás tohoto univerza těchto sedm dimenzí, nebo se to týká pouze hmotného 
pásu, jádra atd.?  

BB: Ne, to jsi pochopil špatně. Těchto 7 univerz, které existují dimenzionálně odlišně v rámci 
celkového Univerza, jsou zcela kompletní univerza, každý se 7 pásy. 

... 

MD: Myslím, že je to největší hádanka i pro Plejaren. 
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BB: Ne, Plejaren jsou dostatečně vyvinutí. To vyžaduje uvědomění si, že bys neměl dělat nic, 
co je jakkoli nezodpovědné. Tedy to, co by mohlo být jakýmkoli způsobem nebezpečné, víš? 
Takže by to vyžadovalo, aby si vědci například uvědomili, že by se měli zdržet vývoje jader-
ných zbraní, protože ze zkušenosti vědí – nebo protože mohou přijít na to, nebo si spočítat to 
–, ještě než atomové zbraně vyvinou, že když to udělají, mohlo by to mít takové a takové 
nebezpečné následky. 

MD: Ano. 

BB: Jinými slovy, mohu s tím pracovat, ale musím k tomu přistupovat tak opatrně, abych si 
byla vždy zcela jista, že se nemůže nic stát. Jako například s těmi vakcínami, které teď vyvinu-
li, takzvanými vakcínami, které vůbec nejsou vakcínami, ale způsobují lidem neuvěřitelné 
škody. Podle údajů, které zveřejnil Plejaren a my, FIGU, jenom v důsledku očkování zemřelo 
na celém světě 22,4 milionu lidí. (Poznámka: Sonder Zeitzeichen FIGU č. 117, strana 10-11) 

MD: Lze například říci, které státy byly nejvíce napadeny? 

BB: K tomu Plejaren nedokázali vypočítat spolehlivá čísla. Protože říkali, že někdy to udeřilo 
tam, někdy onde, někdy více, někdy méně. Mohli vidět jen celková čísla. 

MD: Pravděpodobně byly různé státy, kde se nechalo očkovat méně lidí. 

BB: Jinými slovy, ve státech, kde se na očkování netrvalo, je pravděpodobně nejméně úmrtí. 
A nyní si také uvědomují, že mají obrovský nárůst demence u těch, kteří byli očkováni. 

MD: Už na začátku se vědělo, že zejména v Izraeli, kde bylo velmi mnoho lidí očkováno prv-
ními vakcínami firmy Pfizer, trpí mnoho mladých lidí, zejména mužů, srdečními chorobami. 
Ale to se dnes už tak snadno nedá rozpoznat a také se dá jednoduše říci, že to byla náhoda, 
protože nemocí je mnoho a dá se tvrdit, že vše je podmíněno civilizačními chorobami atd. 

BB: To, co se tam dělo, je naprosto bezohledné.  

MD: Ale co myslíš, byla to záměrná věc, že lidé budou později umírat? 

BB: Možná se vlády snažily tímto způsobem zdecimovat světovou populaci. 

MD: Jsem stejného názoru. 

BB: To je naprosto klasické. Světovou populaci je třeba zdecimovat. Oni to moc dobře vědí. 
Ale dělají to prostě špatně. Místo aby to dělali humánně, vzdělávali lidi a říkali jim, že světo-
vou populaci je třeba snížit pomocí globální kontroly porodnosti, snaží se to udělat plíživě 
pomocí nemocí a bez informování lidí. Vzdělávání by mohlo začít už ve škole. 

… 

JB: Když jsem se připravoval na návštěvu zde, všiml jsem si, že jste vydali nový ceník a je 
v něm zmínka, že Billy chystá novou knihu. Jmenuje se „Jak člověk myslí, tak si utváří svůj 
život“. 

BB: Ano, nebude trvat dlouho a bude k dispozici. Obsah je již vytištěn a je u knihaře. Zbývá 
ještě dokončit obálku. K dostání bude pravděpodobně za dva měsíce. 

JB: Tematicky je to něco jako „Moc myšlenek“ nebo „Psychika“?  

BB: Je mnohem lepší.  

JB: Opravdu? „Moc myšlenek“ je sama o sobě úžasná kniha.  
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BB: Měla jsme přednášku v podobě přečtené ukázky z této knihy. Někteří lidé by mě za ni 
nejraději ukřižovali, jiní by mě nejraději prohlásili za svatou (všichni se smějí), protože před-
náška trvala hodinu, ale nemohla jsem ji zkrátit, protože téma je tak důležité. Přednáška se 
točila kolem tématu spiritualita. Co je to duchovní člověk? A já jsem si uvědomila, že to pros-
tě musí být nyní na pořadu dne, bez ohledu na to, jak dlouho to bude trvat. Téma je to neu-
věřitelně napínavé, neuvěřitelně dobré, protože to vysvětluje, jak člověk přemýšlí, jak lidé 
přemýšlejí, co se v něm odehrává, jak myšlení funguje. 

MD: Podobně jako Billyho článek „Pravý motor myšlení“. Zrovna včera jsme ho četli, četl 
jsem ho na mobilu a nemohl jsem přestat. Bylo to tak zajímavé a opravdu dobře vysvětlené. 
Nemohl jsem potom usnout. Pořád jsem o tom musel přemýšlel. 

… 

MD: To bylo vlastně pozadí mé otázky. Zda celkový blok vědomí skutečně něco vnímá, když 
žije na onom světě, i když to není život v tom smyslu, jak známe život zde, není to život v této 
existenci. Ale dá se to nějak porovnat? Poznávají se tyto energie nějak v oblasti onoho světa? 
Například své bývalé rodiče, babičky, dědečky atd. Je to tak? 

BB: Ne. Ne, protože tam už není žádná osobnost. 

MD: Ano, žádná osobnost, ale energie ... 

BB: Ano, ale je to jen čistá energie. 

MD: Ale energie mohou také např. interferovat. 

BB: Podívejte se, máte tady elektřinu. Jsou tu různé lampy napojené na elektřinu. Zapnu 
lampu. Elektřina stále proudí. Energie je tu pořád. Vypnu lampu. Chvíli svítí. Znovu ji zapnu. 
Znovu ji vypnu. Druhá lampa svítí od rána do večera. Obě lampy o sobě navzájem nic nevědí, 
bez ohledu na to, zda jsou zapnuté nebo vypnuté. Neuvědomují si, že jsou napájeny stejným 
proudem. Ale je to stejná energie, stejný proud. Navzájem se však nepoznávají. Když se však 
rozsvítí, „vidí“ se navzájem. 

MD: Ano, ale elektřina je něco jiného než elektromagnetické energie. 

BB: Ne, pak je elektřina také elektromagnetická energie. 

MD: Elektřina je elektromagnetická energie? Elektřina je elektrická energie? 

BB: Ano, ale elektřina také vytváří magnetismus. 

MD: S tím souhlasím.  

BB: Ano, přesně tak. Tak vidíš. 

MD: Například v oscilátorech, v elektronice, to jsou rezonátory nebo podobné elektronické 
věci. Oscilátor si představuji jako něco jako ducha (formu Tvořivé energie). Představuje vib-
race a pohybuje s věcmi. A my máme směs a anténu a tak dále. A můžeme také vytvářet in-
terference. 

BB: To nemá s touto základní energií nic společného. Už se s ní manipuluje, už je jiná. Zá-
kladní energie je tu prostě vždycky. Energie Tvoření je zde vždycky.  

MD: Energie Tvoření ano, ale ... 

BB: Nyní můžeš říci, že forma energie Tvoření je interferencí, frekvencí v rámci této celkové 
energie. 
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MD: A ta se mění z jedné úrovně na druhou. A stává se jemnější, jemnější a jemnější. 

BB: Ano, zcela jasně. 

MD: A celkový blok vědomí je s tím spojen a také ... 

BB: Ale je naprogramován na tuto frekvenci. Patří k této frekvenci. Nedosahuje napříč všemi 
frekvencemi a celkovou energií. 

MD: Ano, přesně tak. To je podmíněné. 

BB: Ano. 

MD: A má určitou kvalitu. Takže je to podmíněno touto kvalitou. A například můžeme analo-
gicky říci, že má například zelenou barvu. Kdyby to bylo světlo a smíchali byste toto zelené 
světlo s červeným, dostali byste hnědé světlo. Nebo s červeným a žlutým světlem dostanete 
oranžové světlo. 

BB: To není ten případ. Jde jen o to, že když ji smícháš, rozpustí se a stane se bezbarvou 
a všechno má stejnou barvu. Protože se to pak redukuje na energii, na základní energii. Billy 
to vysvětlil takto: Vezmeš velký hrnec vody a dáš do něj kapku jedné barvy. 

MD: Ano. Ta zmizí. 

BB: Zmizí. Pak tam dáš další kapku jiné barvy. Nemíchají se. Prostě zmizí. Ale správnými pro-
středky je můžete spojit a máte opět kapku červené barvy a kapku modré barvy. Protože tyto 
barevné pigmenty jsou samy o sobě jednotkou a nemohou se smíchat. 

MD: Přesně tak. A to je přesně to, na co bych rád dostal odpověď. Jak je to s individualitou 
v tomto hrnci? 

BB: Individualita je absorbována do celku, ale zůstává přítomna jako individualita. Protože 
individuální barevná molekula zůstává barevnou molekulou. Je jen jinak rozložena. Rozumíš 
tomu? 

MD: Ano. 

BB: Dalo by se říci, že se nějak více otevírá. Ale zůstává sama sebou. Červená zůstává červe-
nou. Je jedno kde, je jedno jak. 

MD: Ano, to samozřejmě dává smysl. Například větrný mlýn, když obarvíš lopatky a ony se 
začnou otáčet, tak vidíš jen bílou barvu. Ale když je zastavíš ...  

BB: ... pak zase vidíš barevná křídla. Ano. 

JB: Děkujeme ti, Bernadette, za odpovědi na naše otázky. 
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Ein Gespräch mit Bernadette Brand 5.7. 2024, SSSC 

(BB = Bernadette Brand, JB = Jan Bayer, MD = Michal Dvořák) 

Vorausgehender Kommentar: 

Bei diesem Gespräch wurden Fragen gestellt, die mit der Lehre der Schöpfungsenergie nur ganz am 
Rande etwas zu tun haben und die nicht weiterverfolgt werden sollen, weil die Beschäftigung mit 
diesen Themen nichts zur Evolution zum wahren Menschsein beiträgt. Evolution bedeutet eigentlich 
eine langsame, bruchlos fortschreitende Entwicklung grosser oder grossräumiger Zusammenhänge 
resp. eine allmähliche Fortentwicklung zu höheren Formen des Lebendigen, in diesem Fall des Men-
schen. Mit anderen Worten handelt es sich bei der Evolution um einen Kraftzugewinn durch Lernen 
und Anwenden in allen Bereichen in denen sich die Menschen betätigen, wobei das Gewicht auf ‹be-
tätigen› liegt und nicht auf theoretischem Wissen, was nicht angewendet werden kann und deshalb 
auch nicht evolutiv ist, sondern nur einen Verständnisüberbau schafft, den die Menschen benötigen, 
um sich von ihrer Welt, ihrem Leben und dessen Sinn eine Vorstellung machen zu können. Folglich 
sind theoretische Themen in keiner Weise direkt evolutionsfördernd, sondern sie lenken im Gegen-
teil von der Evolution ab, weil sie viele Menschen dazu verführen, sich mit einem Thema zu befassen, 
das sie in ihrem persönlichen Leben nicht weiterbringt. Als Beispiel soll die sogenannte ‹Wiederge-
burt› dienen, die gar nicht existiert und auch nicht existieren kann, weil es sich bei der Schöpfungs-
energieform um einen reinen Partikel der eigentlichen Schöpfungsenergie handelt, der nicht ‹Fleisch 
werden› kann, also nicht wiedergeboren wird, sondern nur einen neu gezeugten Embryo am 21. Tag 
durch seinen Energieimpuls zum eigenständigen Leben erweckt und diesen Embryo während seiner 
gesamten Entwicklung und Lebensdauer bis zum Verfall des materiellen Körpers mit schöpferischer 
Lebensenergie versorgt. 

Die evolutive Aufgabe des Menschen ist es, als quasi materialisierte Schöpfungsenergieform sich 
derart positiv aufzubauen, dass die Kraft des Lebensimpulses sich immer besser und stärker aufbau-
en und durchsetzen kann und das ist nur möglich, durch selbständiges bewusstes Denken und Han-
deln, durch das gelernt wird, was Leben heisst und wie es gelebt werden soll, damit die Kraft der 
Schöpfungsenergieform sich im täglichen Leben manifestieren und wachsen kann. Dazu ist aber kei-
ne Theorie erforderlich, selbst wenn sie noch so interessant und verlockend erscheinen mag, sondern 
praktische Umsetzung dessen, was einen wirklichen Menschen ausmacht, wie Verständnis, Toleranz, 
Neutralität, Arbeits- und Einsatzfreude, Grosszügigkeit, Hilfsbereitschaft, Zusammenarbeit, Einfüh-
lungsvermögen, Nachsicht, Liebe, Freude, Loyalität, Integrität usw. usf. Das und viele andere sind die 
praktischen Themen der Schöpfungsenergielehre, mit denen die Menschen sich befassen und daran 
wachsen sollen. Aus diesem Grund wurden auf Anraten von Billy alle Fragen aus dem Gespräch ent-
fernt, die nicht direkt zur Schöpfungsenergielehre gehören. 

 

JB: Wie du weisst, Bernadette, haben wir laut dem Vertrag Billy/FIGU die 50 Bücher ‹Einführung in 
die Meditation› in der deutsch-tschechischen Fassung gebracht.  

BB: Die sind mittlerweile schon eingelagert.  

JB: Und zum Thema Meditation habe ich direkt die erste Frage von Richard aus der Slowakei. Wie 
meditierst du, Bernadette? In welcher Art der Meditation und wie oft? 

BB: Das ist meine Privatsache, darüber gebe ich keine Auskunft. 

JB: Das habe ich befürchtet, dass die Antwort so endet. 

BB: (Lachen) 

JB: Das ist so eine direkte Art … 
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BB: Das ist schon in Ordnung, direkte Frage sind gut, aber es gibt es Fragen, die persönlich sind und 
die muss ich nicht beantworten. 

… 

JB: Die Evolution entsteht auch aus freiem Willen. 

BB: Richtig, aus den freien Entwicklungen entsteht die Evolution. Bei den Menschen ist es ein freier 
Wille, in der Natur ist es die freie Möglichkeit.  

JB: Und das beantwortet auch die Frage, dass nur vereinzelte Persönlichkeiten in der Geschichte der 
Menschheit den Fortschritt vorangebracht haben. 

BB: Richtig, es ist so, dass auf jedem Planeten ganz unterschiedliche resp. unterschiedlich kraftvolle 
Schöpfungsenergie-Formen existieren. Und dieses Gleichgewicht oder dieses Kraftverhältnis, das 
wird von Natur aus beibehalten also ein bisschen mehr oder ein bisschen weniger, mal mehr von 
denen usw. Das gleicht sich immer wieder aus. Und deswegen gibt es dann immer wieder Energie-
formen, die halt eben Menschen beleben, die sehr viel weiter sind als alle anderen und sehr viel stär-
ker sind und dann eben auch an ihrem Platz wirklich ganz massiv etwas bewegen können. 

JB: In der Studiengruppe haben wir eine Broschüre gemacht, basierend auf Erklärungen von Kontakt-
berichten aus dem Jahre 2016 (Anmerkung: Kontakt 650), wo über Emigrationsmächte gesprochen 
wird, die als Ausserirdische mehrmals in der Geschichte der Menschheit hier waren. Es wurden in 
den Kontaktberichten auch gewisse Zahlen genannt. Gewisse Ausserirdische sind auf der Erde ge-
blieben und hier gestorben, andere wiederum gingen wieder weg, aber die ursprüngliche Anzahl von 
144 210 führt ja auf das alte OM-Buch, auf alte Zeiten zurück. Diese sind ja als ehemals ausserirdi-
sche Schöpfungsenergie-Formen logischerweise im Belebungszyklus der Erde eingeordnet. Werden 
sie irgendwie schneller geboren? 

BB: Nein, nein, überhaupt nicht. Sondern sie assimilieren eigentlich. Das heisst, sie passen sich dem 
Evolutionsstand der Erde an, aber weil sie älter sind und weil sie erfahrener sind, lernen sie schneller, 
wenn sie wieder einen Menschen beleben.  

MD: Das heisst, sie haben die Möglichkeit zu lernen, sind mehr talentiert … 

BB: Ja sie haben eine andere Möglichkeit zu lernen, als ein normaler Erdling. 

JB: Ja, damit, dass sie schnell in den jeweiligen Leben lernen können, erschaffen sich die Möglichkeit, 
die Sachen auch besser zu verarbeiten, zu verstehen … 

BB: … sich weiterzuentwickeln.  

JB: Das hilft, aber logischerweise auch im Jenseits in dem Sinne, dass sie vielleicht auch da schneller 
an die Reihe kommen? 

BB: Nein, sie werden nur stärker. Es ist nur eine Kraftzunahme.  

JB: Also es ist nicht möglich, etwas sozusagen zu überspringen.  

BB: Nein, das ist nicht möglich, etwas zu überspringen. Ja, sie sind in der Reihe. Wie in London beim 
Bus. Du stehst so in der Reihe, du kannst keinen überspringen, sondern du stehst, wo du stehst. Und 
du wartest, und dann kommt vielleicht der nächste Bus, vielleicht der übernächste Bus, oder über-
übernächste Bus. Du rückst einfach Stück für Stück voran, egal, wie viel Geld du in der Tasche hast. 
Wenn du gar kein Geld hast und zuvor dastehst, dann kommst du zuerst. Wenn du zehn Millionen in 
der Tasche hast und zu hinterst bist, dann stehst du zu hinterst und dann kommst du zuletzt. 

JB: Also, man kommt an die Reihe, wenn die Reihe einfach an ihn kommt.  

BB: Ganz genau. Wenn Platz ist, dann kommst du an die Reihe. Wenn der Bus Platz hat, dann kommst 
du rein und sonst kommst du nicht rein.  

JB: Nicht, dass dieser Bus schon abgefahren ist (lachend). 
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BB: (lachend) Es kommt wieder ein neuer. 

MD: Das bedeutet, wenn das Leben auf der Erde endet, dass alle Energie-Formen auf einen anderen 
bewohnbaren Planeten abwandern müssen. 

BB: Nein, sie wandern nicht. Du kannst es nicht so sehen, sondern es ist so, dass sie sich in eine ande-
re, ihnen eigene Gesamtschwingung einfügen, die im gesamten Universum vorhanden ist. 

MD: Okay, gut, schlecht gesagt von meiner Seite. Wir haben gestern einen Artikel von Billy ‹Der wah-
re Motor des Denkens› gelesen, wo geschrieben steht, dass sie wandern würden.  

JB: Das Wort wandern war aber in Einführungszeichen, ‹wandern›. 

BB: Eben, genau. 

… 

JB: Also, dann muss diese Schöpfunsgenergieform weiterleben, aber halt auch woanders. 

BB: Ganz genau. Es ist einfach so, dass sich diese Schöpfungsenergie-Form … Im Grunde genommen 
es ist ja so, dass du immer als Mensch denkst. Du schaust alles was geschieht, von deiner Warte als 
Mensch an. Aber ich als Mensch bin nichts. Ich bin nur ein Hilfsmittel. Ich bin die Krücke meiner 
Schöpfungsenergie-Form. Und die muss sich evolutionieren. Also, bin ich nur ein Hilfsmittel. Was ich 
sehe, was ich überlege, wie ich mir die Sachen vorstelle. Das ist individuell und rein menschlich ge-
bunden und hat nichts, aber auch gar nichts zu tun, mit der Schöpfungsenergie-Form und mit ihrer 
Evolution. Das, was die Schöpfungsenergie-Form, in mir ausmacht, ist meine Kraft, meine Energie 
und die Tatsache, dass ich lebe. Also, der Lebensimpuls, die Energie, die Kraft, das ist die Schöp-
fungsenergie-Form. Und alles andere ist, der Mensch, der in der Gegenwart steht. Und der Mensch 
evolutioniert, durch das, was er lernt im Leben. Durch das, was er im Leben lernt, bildet er Kraft und 
er bildet auch Energie. Das heisst, er füttert eigentlich seine Schöpfungsenergie-Form, resp. die 
Schöpfungsenergie-Form mit dem, was er evolutiv lernt und zieht gleichzeitig von ihr die Kraft ab, er 
zum Leben benötigt, er zieht also das Futter ab. Es ist so wie Billy das in einem Gleichnis erklärt hat, 
dass die Schöpfungsenergie-Form der Gast in einem Gasthaus ist. Der Gastwirt versorgt ihn. Und 
wenn das Gasthaus ihn nicht mehr versorgen kann, wenn nichts mehr zum Essen, zum Trinken da ist, 
dann geht er wieder. Und das Gasthaus macht dann hinter ihm die Türen zu und ... 

MD: Es interessiert mich noch folgendes dazu: Gestern haben wir über den Gesamtbewusstseinblock 
gelesen. Wie ist es damit? Wenn der Mensch stirbt und das ganze Bewusstsein gelöscht ist, bzw. 
neutralisiert ist, nimmt der Gesamtbewusstseinblok etwas wahr? Kann es im Gewissen Sinne mit 
dem Leben des Menschen verglichen werden?  

BB: Nein. Das läuft rein auf der Ebene der Schwingungen. Das heisst, es sind Schwingungen, die sich 
verfeinern und kraftvoller. Du kannst es vielleicht vergleichen, wenn du meditierst. Wenn du dich 
erinnerst, wie es war am Anfang, als du meditiert hast, dann war das irgendwie grob. Du hast dich 
nicht richtig konzentrieren können. Du hast sehr viele Dinge im Kopf gehabt, die nicht zur Meditation 
gehörten. Und je länger du meditierst, desto besser kannst du dich konzentrieren. Desto besser 
kannst du ausblenden, was nicht zur Meditation gehört. Und das ist eigentlich gleich wie diese Ver-
feinerung, die in der Schwingung stattfindet. Das heisst, du lernst als Mensch, etwas besser, präziser 
und vertiefter wahrzunehmen. Das ist aber eigentlich eine Verfeinerung der Schwingung. Und das 
nimmt die Schöpfungsenergie-Form mit. Verstehst du? Wenn du stirbst, dann nimmt sie das mit, 
diese verfeinerte Schwingung und verarbeitet alles, was du dir an Kraft und an Energie im Leben er-
arbeitet hast, was du dir erarbeitet hast als Wissen, nimmt sie impulsmässig auf und lagert es in dei-
nen Speicherbänken ab. Das läuft aber alles nur in Schwingungsfrequenzen, die immer feiner wer-
den. Und diese nimmt sie mit, das verarbeitet sie. Und dann kommt sie das nächste Mal wieder zu-
rück und belebt einen völlig anderen, völlig neuen Menschen. Und der arbeitet nachher mit diesem 
Basismaterial, dass er mitbekommt, wieder weiter. 
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MD: Nach Millionen Jahren kommt die Situation, dass die Menschen sich in eine halbmaterielle Form 
umwandeln werden, ist das noch immer eine Individualität? 

BB: Ja. Das bleibt auch eine Individualität, bis in die Schöpfungsebenen hinauf. Arahat Athersata ist 
immer noch individuell.  

MD: So, aber dann muss sie immer etwas wahrnehmen. 

BB: Nein, sie nimmt nichts wahr, sondern es ist eine ... Wie soll ich dir sagen? Es ist eine bestimmte 
Frequenz. Und diese Frequenz ist eigenintelligent. 

MD: So eine selbstständige Intelligenz, die die Kraft zu kreieren hat? 

BB: Ganz genau in dieser Form ist es dann bereits soweit, dass sie in sich selbst ... 

MD: Etwas wie eine Quantum-Energie? 

BB: Ja, genau. Das könntest du so sagen, weil das Energievorgänge sind, die wir uns gar nicht vorstel-
len können. 

MD: Zum Beispiel das Doppelspalt-Experiment-Quantenphysik. Das erklärt vieles. Viele Leute haben 
Angst zu sterben, weil die Persönlichkeit dann verschwindet. Davor haben sie Angst. Und das ist ei-
gentlich eine bedingte Angst, weil die Persönlichkeit wirklich verschwindet. 

BB: Ja, richtig. 

MD: Und dann nach dem Tod, fühlt niemand etwas. 

BB: Ja, so ist es, richtig. 

MD: Die Energie belebt wieder einen Menschen. Aber das hat mit dir eigentlich nichts mehr zu tun. 

BB: Richtig. Du bist einmal da und nachher nicht mehr. 

MD: Ja. Von dieser Sicht aus, ja. 

BB: Ich bin einmal da. Das nächste Mal sitzt hier eine völlig andere Person. 

JB: Man ist einmalig im ganzen Universum, aber man kann sich jederzeit freuen, dass man noch mal 
kommt als eine neue Persönlichkeit. 

BB: Nein, du kommst nicht mehr als neue Persönlichkeit, sondern die Schöpfungsenergieform, die 
dich jetzt belebt, wird in Zukunft – angereichert mit der Quintessenz des Wissens und der Kraft, die 
Du Dir erarbeitet hast – einen anderen Menschen beleben, der seine völlig eigene und eigenständige, 
von Dir unabhängige Persönlichkeit hat. 

MD: Mit der du aber nicht zu tun hast. 

JB: Nur die Grundbasis wird wieder verschafft. 

BB: Ja, richtig. Was auch ja funktioniert, sind bestimmte schwingungsmässige Verbindungen zwischen 
diesen Frequenzen. Diese Frequenzen verbinden sich. Also bei uns, sagt man jetzt z.B., man hat eine 
grosse Liebe gefunden. Dann sind das Frequenzen, die miteinander irgendwie in Verbindung stehen 
oder miteinander eine Verbindung aufbauen. Das ist auch möglich. Und irgendwann, in 1000 Jahren, 
in 100 000 Jahren, oder in 10 Millionen Jahren, oder wann auch immer, nähern sich diese Frequen-
zen wieder an. Und dann verstehen sie sich als Menschen wieder und die Verbindung funktioniert 
wieder. 

JB: Es muss nicht eine Bündnisliebe sein, das kann auch eine Freundschaftsliebe sein.  

BB: Jede Form von Liebe. Das kommt immer wieder. Es gibt sicher keinen Menschen auf der Erde, der 
nicht in irgendeiner Form oder mit irgendeiner Form von Liebe konfrontiert wird. Die meisten Men-
schen können es nicht interpretieren und die meisten Menschen können es nicht schätzen und viele 
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Menschen merken es noch nicht mal, weil sie von völlig falschen Voraussetzungen ausgehen. Es ist 
nicht körperliche Anziehungskraft, sondern es ist Verstehen und Vertrauen. 

MD: Das ist wie in der Natur oder im All die Gravitation. Das ist eine Analogie davon, weil es alles 
zusammenhält.  

BB: Richtig. 

… 

MD: Ich habe noch eine Frage: Siehst du Unterschiede zwischen Begriffen wie: Das Universum, das 
Weltall, das All, der Kosmos, der Weltenraum. Sind das nur Synonymen? 

BB: Das sind nur Bezeichnungen des Menschen. Eigentlich kannst du sagen, dass Kosmos oder Wel-
tenall Bezeichnungen für den vierten Gürtel des Universums sind, für den Materiegürtel. Das Univer-
sum ist eigentlich das Gesamte. Und zwar umfasst es nicht nur, dass das eigene Universum, sondern 
es umfasst ja auch das Gesamtuniversum mit seinen 7 beinhalteten Universen. 

MD: Das Gesamte und das Eigene Universum, was ist darunter zu verstehen? 

BB: In unserem Universum, sind ortsgleich – aber verschieden dimensioniert – sieben verschiedene 
Universen. Das heisst, wir leben in unserem Universum, die Plejaren leben ortsgleich, aber dimensi-
onsverschieden in ihrem Universum. 

MD: Und das ist alles innerhalb einer Schöpfung. 

BB: Ja. 

MD: Und hat jeder Gürtel von diesem Universum diese sieben Dimensionen, oder bezieht sich das 
nur auf dem materiellen Gürtel, Kern usw.?  

BB: Nein, das verstehst Du falsch. Diese 7 Universen, die innerhalb des Gesamtuniversums dimensi-
onsverschieden existieren, sind völlig komplette Universen mit je 7 Gürteln. 

… 

MD: Denke, es ist das grösste Rätsel auch für die Plejaren. 

BB: Nein, die Plejaren, die sind weit genug entwickelt. Das erfordert ja die Einsicht, dass du nicht tun 
sollst, was in irgendeiner Form unverantwortlich ist. Also was in irgendeiner Form gefährlich sein 
könnte, verstehst du? Also würde es die Einsicht fordern von den Wissenschaftlern, zum Beispiel auf 
die Entwicklung von Nuklearwaffen zu verzichten, weil man es aus Erfahrung weiss, oder weil sie sich 
bereits schon vor der Entwicklung ausrechnen können, wenn wir das tun, kann es die und die gefähr-
lichen Folgen haben. 

MD: Ja. 

BB: Das heisst, ich kann zwar damit arbeiten, aber ich muss mich so vorsichtig herantasten, dass ich 
jederzeit völlig sicher bin, dass nichts passiert kann. Wie zum Beispiel mit diesen Impfstoffen, die sie 
jetzt entwickelt haben, sogenannte Impfstoffe, die gar keine Impfstoffe sind, sondern die unglaubli-
chen Schäden anrichten in den Menschen. 22,4 Millionen Tote weltweit allein aufgrund der Impfun-
gen, gemäss der Zahlen der Plejaren und von uns, der FIGU, publiziert. (Anmerkung: FIGU Sonder-
Zeitzeichen Nr. 117, Seite 10-11) 

MD: Kann z. B. gesagt werden welche Staaten am meisten angegriffen wurden? 

BB: Die Plejaren können dazu keine verlässlichen Zahlen errechnen. Weil sie gesagt haben, mal hat es 
da zugeschlagen mal hat es dort zugeschlagen, mal mehr, mal weniger. Sie könnten nur die Gesamt-
zahlen sehen. 

MD: Da waren wohl verschiedene Staaten, in denen sich weniger Leute haben impfen lassen. 
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BB: Also, das heisst, in den Staaten, in denen eben nicht auf diesen Impfungen bestanden wurde, da 
haben sie wahrscheinlich auch die wenigsten Toten. Und jetzt merken sie auch, dass sie unter den 
Geimpften eine enorme Zunahme von Demenzerkrankungen haben. 

MD: Das war schon am Anfang bekannt, dass speziell in Israel, wo ganz viele mit den ersten Vakzinen 
von Pfizer geimpft wurden, viele junge Leute, speziell Männer, Erkrankungen am Herzen erlitten. 
Aber das kann man heute nicht einfach erkennen, und man kann auch einfach sagen, dass es ein 
Zufall war, da es viele Erkrankungen gibt, und behauptet werden kann, dass alles zivilisationsbedingt 
sei usw. 

BB: Es ist völlig gewissenlos, was da gemacht wurde.  

MD: Aber, was denkst du, war diese Sache absichtlich, dass die Leute später sterben werden? 

BB: Vielleicht versuchten die Regierungen auf diese Weise die Weltbevölkerung zu dezimieren. 

MD: Ich bin auch der Meinung. 

BB: Das ist ganz klassisch. Die Weltbevölkerung muss dezimiert werden. Das wissen sie ganz genau. 
Aber sie machen es einfach falsch. Anstatt, dass sie es in einer humanen Weise machen, indem sie 
die Menschen aufklären und ihnen sagen, dass die Weltbevölkerung durch eine weltweite Geburten-
kontrolle reduziert werden soll, versuchen sie es hinterhältig durch Krankheiten und ohne die Men-
schen zu informieren. Dabei könnte die Aufklärung schon in der Schule anfangen. 

… 

JB: Als ich mich für den Besuch hier vorbereitet habe, habe ich gesehen, dass die neue Preisliste von 
euch veröffentlicht wurde, und da ist auch ein neues Buch von Billy geplant. Es heisst: «Wie der 
Mensch denkt, so gestaltet er sein Leben». 

BB: Ja, es wird nicht lange dauern, bis es erhältlich ist. Der Inhalt ist fertig gedruckt und bereits beim 
Buchbinder. Es steht jetzt noch der Umschlag an. Es ist wahrscheinlich in zwei Monaten verfügbar. 

JB: Thematisch ist es wie ‹Macht der Gedanken› oder ‹Psyche›?  

BB: Es ist viel besser.  

JB: Echt? Alleine ‹Macht der Gedanken› ist ein wunderbares Buch.  

BB: Ich hielt einen Vortrag von Billy als Auszug aus diesem Buch. Die einen hätten mich am liebsten 
gekreuzigt, die anderen am liebsten heiliggesprochen (alle lachend), weil der Vortrag eine Stunde 
dauerte, aber ich konnte ihn nicht kürzer machen, weil das Thema so wichtig ist. Und zwar drehte er 
sich um das Thema Spiritualität. Was ist ein spiritueller Mensch. Und ich habe gefunden, das muss 
jetzt einfach aufs Tapet, egal wie lange es geht. Es ist unglaublich spannend, unglaublich gut, weil es 
erklärt, wie du denkst, wie der Mensch denkt, was ihn vorgeht, wie das Denken funktioniert. 

MD: So ähnlich wie der Artikel von Billy ‹Der wahre Motor des Denkens›. Das haben wir gerade ges-
tern gelesen, ich las es auf dem Handy und ich konnte nicht stoppen. Das war so interessant und echt 
sehr gut erklärt. Ich konnte danach nicht schlafen. Musste immer darüber nachdenken. 

(…) 

MD: Das war eigentlich der Hintergrund meiner Frage. Ob der Gesamtbewusstseinblock eigentlich 
etwas wahrnimmt, wenn er im Jenseits lebt, auch wenn es kein Leben ist im Sinne wie wir das Leben 
hier kennen, es ist ja nicht das Leben in diesem Dasein. Aber kann man das irgendwie vergleichen? 
Ob sich diese Energien irgendwie auf dem Jenseits zueinander erkennen? Z.B. deine früheren Eltern, 
Omas, Opas usw. Ob das so ist? 

BB: Nein. Nein, weil keine Persönlichkeit mehr da ist. 

MD: Ja, keine Persönlichkeit, aber die Energie ... 
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BB: Ja, das ist aber nur reine Energie. 

MD: Aber auch die Energien können z.B. auch interferieren.  

BB: Schau, du hast hier drin Strom. Am Strom angehängt sind verschiedene Lampen. Ich mache eine 
Lampe an. Strom fliesst immer. Energie ist immer da. Ich mache eine Lampe aus. Sie brennt eine Wei-
le. Ich mache sie wieder an. Ich mache sie wieder aus. Die andere Lampe brennt vom Morgen bis am 
Abend. Die beiden Lampen wissen nichts voneinander, egal ob sie brennen oder nicht brennen. Sie 
wissen nicht, dass sie vom gleichen Strom gespiesen werden. Es ist aber die gleiche Energie, der glei-
che Strom. Sie erkennen sich aber gegenseitig nicht. Aber wenn sie leuchten, dann ‹sehen› sie sich. 

MD: Ja, aber der Strom ist etwas Unterschiedliches als die elektromagnetische Energie. 

BB: Nein. Dann Strom ist auch elektromagnetische Energie. 

MD: Strom ist elektromagnetische Energie? Strom ist elektrische Energie? 

BB: Ja, aber Strom erzeugt auch einen Magnetismus.  

MD: Da stimme ich zu.  

BB: Ja, eben. Also. 

MD: Z.B. in Oszillatoren, in Elektrik, sind das die Resonatoren oder solche elektronischen Sachen. 
Einen Oszillator stelle ich mir wie einen Geist vor. Er erstellt die Schwingungen dar und bewegt sich 
mit den Dingen. Und da haben wir eine Mischung und eine Antenne und so weiter. Und wir können 
auch Interferenzen herbeiführen. 

BB: Das hat nichts zu tun mit dieser Grundenergie. Das ist bereits manipuliert, das ist bereits unter-
schiedlich. Die Grundenergie ist einfach immer vorhanden. Die Schöpfungsenergie ist immer da.  

MD: Die Schöpfungsenergie ja, aber … 

BB: Du kannst jetzt sagen, dass eine Schöpfungsenergie-Form eine Interferenz ist, eine Frequenz in-
nerhalb dieser Gesamtenergie. 

MD: Und die ändert sich von einer Stufe zu einer andere. Und wird feiner, feiner, feiner. 

BB: Ja, ganz klar. 

MD: Und damit ist aber der Gesamtbewusstseinblock verbunden und auch ... 

BB: Aber der ist auf diese Frequenz programmiert. Der gehört zu dieser Frequenz. Der reicht nicht 
über alle Frequenzen und die Gesamtenergie. 

MD: Ja, genau. Das ist bedingt. 

BB: Ja. 

MD: Und hat eine bestimmte Qualität. So ist das durch diese Qualität bedingt. Und zum Beispiel kön-
nen wir analog sagen, dass es zum Beispiel eine grüne Farbe hat. Wenn das Licht wäre und du 
mischst dieses grüne Licht mit einem roten Licht, bekommst du ein braunes Licht. Oder mit rot und 
gelb bekommst du oranges Licht. 

BB: Das ist eben nicht so. Sondern es ist eben so, dass wenn du das mischst, löst es sich auf und wird 
farblos und hat alles die gleiche Farbe. Weil es sich dann auf die Energie, auf die Basisenergie redu-
ziert. Billy hat es so erklärt: Du nimmst in einen grossen Topf mit Wasser, und du gibst einen Tropfen 
von einer Farbe rein. 

MD: Ja. Das verschwindet. 

BB: Das verschwindet. Dann gibst du einen weiteren Tropfen von einer anderen Farbe rein. Die ver-
mischen sich nicht. Sie verschwinden einfach. Aber mit den geeigneten Mitteln kannst du das wieder 
zusammenführen und du hast wieder den Tropfen von der roten Farbe und den Tropfen von der 
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blauen Farbe. Weil diese Farbpigmente in sich selbst eine Einheit sind und sich nicht vermischen 
können. 

MD: Genau. Und das ist gerade das, worauf ich gerne eine Antwort bekommen möchte. Wie ist das 
eigentlich mit der Individualität in diesem Topf? 

BB: Die Individualität geht in der Gesamtheit auf, bleibt aber als Individualität vorhanden. Denn das 
einzelne Farbmolekül bleibt das Farbemolekül. Es ist einfach anders verteilt. Verstehst du es? 

MD: Ja. 

BB: Es wird irgendwie offener, könnte man sagen. Aber es bleibt sich selbst. Rot bleibt rot. Egal wo, 
egal wie. 

MD: Ja, sinnvoll, klar. Z.B. eine Windmühle, wenn du die Flügel färbst und wenn sie zu rotieren be-
ginnen, dann siehst du nur eine weisse Farbe. Aber wenn du sie stoppst …  

BB: … dann siehst du wieder die farbigen Flügel. Ja. 

JB: Vielen Dank, Bernadette, für Beantwortung unserer Fragen. 
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Další novinky FIGU SG ČR 

Aktualizace 13. září 

Etika a morálka (video) - české titulky 

Aktualizace 1. září 

Kontakt 475 - 26.11.2008 

V sekci ke stažení A6: 

Vy sami nesete odpovědnost 

Aktualizace 28. srpna 

Kontakt 894 - 6.8.2024 

Aktualizace 27. srpna 

Kontakt 893 - 3.8.2024 

Aktualizace 14. srpna 

Kontakt 892 - 10.7.2024 

Aktualizace 3. srpna 

Kontakt 891 - 23.6.2024 

V sekci ke stažení A6:  

Vnitřní vyrovnanost 

Řeč přírodních životních forem 

Koncentrace – meditace – spánek  (aktualizace textu) 

Učení ducha - Co to je a co způsobuje (aktualizace textu a PDF) 

Aktualizace 20. července 

Tři brožury A6 v sekci ke stažení: Člověk a lidství 

Základní pravidla člověka 

Sedm hodnotných kroků meditace 

Kontakt 330 - 29.08.2002 

Aktualizace 13. července 

Kontakt 888 (komplet) - 21.5.2024 

Kontakt 541 - 2.6.2012 

Aktualizace 28. června 

Kontakt 890 - 7.6.2024 

Aktualizace 27. června 

Kontakt 889 - 5.6.2024 

Aktualizace 24. června 

https://www.youtube.com/watch?v=FFB8SJJx8m0&t
https://cz.figu.org/475-kontakt
https://cz.figu.org/sekce-ke-stazeni
http://cz.figu.org/files/downloads/Vy_sami_nesete_odpov%C4%9Bdnost_A6.pdf
https://cz.figu.org/894-kontakt
https://cz.figu.org/893-kontakt
https://cz.figu.org/892-kontakt
https://cz.figu.org/891-kontakt
https://cz.figu.org/sekce-ke-stazeni
https://cz.figu.org/files/downloads/Vnit%C5%99n%C3%AD_vyrovnanost_A6.pdf
https://cz.figu.org/files/downloads/%C5%98e%C4%8D_p%C5%99%C3%ADrodn%C3%ADch_%C5%BEivotn%C3%ADch_forem_A6.pdf
https://cz.figu.org/meditace-z-jasneho-pohledu
https://cz.figu.org/uceni-ducha-co-je-co-zpusobuje
https://cz.figu.org/sekce-ke-stazeni
https://cz.figu.org/files/downloads/%C4%8Clov%C4%9Bk_a_lidstv%C3%AD_A6.pdf
http://cz.figu.org/files/downloads/Z%C3%A1kladn%C3%AD_pravidla_%C4%8Dlov%C4%9Bka_A6.pdf
http://cz.figu.org/files/downloads/Sedm_hodnotn%C3%BDch_krok%C5%AF_meditace_A6.pdf
http://cz.figu.org/330-kontakt
http://cz.figu.org/888-kontakt
http://cz.figu.org/541-kontakt
http://cz.figu.org/890-kontakt
http://cz.figu.org/889-kontakt
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Kontakt 888 (1. část) - 21.5.2024 

Aktualizace 17.  června 

Nová kniha v češtině: Úvod do meditace 

Aktuality FIGU SG ČR č. 45 

Co vám škola zamlčuje - shrnutí (české titulky) 

Aktualizace 1. června 

Kontakt 887 - 8.5.2024 

Aktualizace 20. května 

Kontakt 886 - 1.5.2024 

Aktualizace 25. dubna 

Kontakt 885 - 18.4.2024 

Aktualizace 20. dubna 

Kontakt 884 - 13.4.2024 

Aktualizace 19. dubna 

Důležité sdělení FIGU KG 49 

Kontakt 883 - 7.4.2024 

Aktualizace 16. dubna 

Kontakt 882 - 31.3.2024 

Aktualizace 14. dubna 

Kontakt 881 - 21.3.2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://cz.figu.org/888-kontakt
https://cz.figu.org/uvod-do-meditace
http://cz.figu.org/files/downloads/FIGU%20SG%20%C4%8CR%20Aktuality%2045.pdf
https://www.youtube.com/watch?v=ePTG3JvZA_U&t
http://cz.figu.org/887-kontakt
http://cz.figu.org/886-kontakt
http://cz.figu.org/885-kontakt
http://cz.figu.org/884-kontakt
https://cz.figu.org/883-kontakt
http://cz.figu.org/883-kontakt
http://cz.figu.org/882-kontakt
http://cz.figu.org/881-kontakt
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Nová kniha v češtině 

Úvod do meditace  
»Billy« Eduard A. Meier  

 

 

 
Česko-německá verze, 470 stran, první vydání, 2024 

K dispozici od června 2024 
K dispozici na pravidelných setkání FIGU SG ČR v Praze: info@cz.figu.org  

nebo 
Objednávky Česká republika Úvod do meditace | KNIHCENTRUM.cz 

Objednávky Slovensko – ÚVOD DO MEDITACE – Billy Eduard Albert Meier – knihanaj.sk 

 
 
 
 
 
 

mailto:info@cz.figu.org
https://www.knihcentrum.cz/uvod-do-meditace
https://www.knihanaj.sk/kniha/uvod-do-meditace-billy-eduard-albert-meier/
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Nová kniha na Slovensku 
 

Znovuzrodenie, život, zomieranie, smrť a smútok, 
»Billy« Eduard Albert Meier 

 

https://www.knihanaj.sk/produkt/znovuzrodenie-zivot-
zomieranie-smrt-a-smutok/ 

 
K dispozícii bude v októbri 2023 
Rozmery: A5, 148mm šírka x 210 mm výška 
Počet strán: 700 slovenský a nemecký jazyk 
Hmotnosť: 1,2 kg 
Väzba: tvrdá šitá 
ISBN: 978-80-89780-45-7 
Preklad: Ivan Mikulík 
Vydanie prvé, rok 2023 
 
Anotácia: 
‹Billy› Eduard Albert Meier, vysvetľuje v tejto knihe zrozu-
miteľnými, citlivými a konštruktívnymi slovami pravdu o 
celom cykle znovuzrodenia, života, zomierania, smrti a s tým spojeného smútku. A implicitne 
či explicitne dostanete odpovede na svoje otázky, ako napríklad: 
– Čo presne zo mňa prejde na druhú stranu (onen svet), keď zomriem – a čo sa vráti? 
– Čo zo mňa zostane večné, čo je pominuteľné? 
– Môže sa stať, že sa znovu narodím ako zviera, ako tvrdia jednotlivé náboženstvá? 
– Existuje karma? 
– Mám všetky svoje vedomosti a schopnosti vo svojej hlave alebo to je aj niekde inde? 
– Čo je skutočne samovražda, extrémne život ohrozujúce druhy športu, eutanázia a trest 
smrti? Má človek právo rozhodovať o umieraní a smrti? 
– Čo sa presne deje, keď niekto umiera? 
– Ako zaobchádzať s cudzím smútkom, ako môžem niekoho skutočne utešiť v jeho smútku? 
– Ako sa môžem vyrovnať so svojím vlastným smútkom, môžem vôbec smútiť? 
– Mohla by veda skutočne vytvoriť môj presný klon – nielen moje telo, ale tiež moju osob-
nosť? 
– Môžu zvieratá skutočne myslieť? 
– a mnoho ďalších. 
Smrť patrí k životu práve tak ako život k smrti. Nemôže existovať jedno bez druhého, pretože 
sú obe strany od seba závislé ako bdenie a spánok. A tak ako spánok nastáva bez toho, aby 
mu človek mohol uniknúť, tak nastane aj smrť na konci dní, či už to človek chce alebo nie. 

 

 

 

 

https://www.knihanaj.sk/produkt/znovuzrodenie-zivot-zomieranie-smrt-a-smutok/
https://www.knihanaj.sk/produkt/znovuzrodenie-zivot-zomieranie-smrt-a-smutok/
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Guido Moosbrugger 

… a přece létají! 

v prodeji od 20. ledna 2022 
 

Nejsenzačnější fotky UFO na světě: Auten-
tické snímky mimozemských kosmických 

lodí, nebo geniální podvod? Po důkladných 
analýzách jsou vědci a experti na fotografie 
z NASA a U.S. Air Force (letectvo Spojených 

států amerických) přesvědčeni: Obsáhlý 
důkazní materiál švýcarské kontaktní oso-
by, »Billyho« Eduarda A. Meiera, je abso-
lutně autentický. Musíme se tedy smířit 

s tím, že UFO jsou více než jen pouhá fikce? 
Již 36 let je autor Guido Moosbrugger 

na stopě tohoto tajemného Švýcara a stal 
se sám opakovaně svědkem neobyčejných 
události v jeho okolí. Ví proto s naprostou 
jistotou: Billy má skutečně kontakty s mi-
mozemskými inteligencemi z Plejaren. Co 

se můžeme od mimozemšťanů naučit, proč 
k nám přichází právě teď a proč se o nás 
zajímají? Na tyto otázky Vám tato kniha 
podává mnoho podnětných odpovědí 

Nové přepracované a doplněné vydání (570 stran) 

Objednávky ČR: ...a přece létají! | KNIHCENTRUM.cz 

Objednávky SR: … a prece létají! UFO: největší výzva 20. a 21. století – knihanaj.sk 

 

Překlady a korektury textů z němčiny: FIGU Studiengruppe ČR 

© FIGU-Studiengruppe Česká republika 2010-2024 

 

 

 

https://www.knihcentrum.cz/a-prece-letaji
https://www.knihanaj.sk/produkt/a-prece-letaji-ufo-nejvetsi-vyzva-20-a-21-stoleti/

